
OBČINA ČRNOMELJ         K točki 15 
OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v januarju 2017 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:    ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Branislav Adlešič: 
1. Veseli ga, da so ene pobude že realizirane (odstranitev stolpov pred trgovino DM), ostalo (vodovod 
Vojna vas, čiščenje odtoka) pa bo realizirano v kratkem času. Ga pa obrazložitev o ŠRC LOKA postavlja 
na laž, zato želi zadeve pojasnit oziroma razčistit:  
Odgovor – uničeni jaški za skok s palico so bili odstranjeni, saj je bilo ugotovljeno, da niso bili nikoli v 
uporabi. Odstranitev omenjenih jaškov ni pocenila investicije, saj le ti niso bili predmet investicije. 
Odgovorna oseba na projektu obnove je bil g. Živko Franko. Osebno sem mu (po posvetu z učitelji na 
OŠ Loka in SŠ ter predstavnikom NK g. Kadragičem) predlagal odstranitev – zalitje jaškov. Njegova 
izjava – da gre za dober predlog, saj ne operira z neomejenimi sredstvi in bo zadeva vsekakor dela 
pocenila – se da preverit in mene ne postavlja na laž. O 240 nepotrebnih dvobarvnih črticah pa: Na 
njih je potrebno postavit 60 tekaških ovir – v Črnomlju nimamo nobene (razen 8 na SŠ, ki niso v 
skladu s predpisi). In če bi jih imeli – ne bi rabili porisat vseh tekaških prog, temveč le ob robu 
kompletne steze. Bilo bi jih 40 in ne 240 – verjetno bi tudi to pocenilo izvedbo in ostala bi enaka 
funkcionalnost kot je sedaj. Mimogrede prej nismo imeli nobene in jih nismo pogrešali. Nadalje je 
pojasnjeno, da je bilo vse to potrebno zaradi pridobitve licence IAAF in tako lahko izvedemo sedaj 
tudi državno prvenstvo na stadionu. Vprašam se ali v treh, štirih disciplinah. Če hočemo izvest pravo 
državno prvenstvo rabimo odstranjene jaške za skok v višino, pa blazine za oba skoka, pa varovala za 
met kladiva pa … Kar se tiče črt – gasilskega poligona – piše, da ga ni na stezi (kar je res), na igrišču pa 
označbe ne bi smele biti moteče za druge športne panoge, saj so različnih barv. Drži, ampak so 
moteče. Barve so dominantne, črte pa bi bile lahko ožje, kot so na vseh pomožnih igriščih. In dijake in 
učence motijo – preizkušeno! Kakorkoli – mi smo (učenci, dijaki, učitelji, rekreativci) zelo hvaležni za 
prenovljen stadion in moj namen ni prerekanje, ampak sodelovanje kot sem že izjavil. In tega 
pogrešamo. Manjka pa mi v odgovoru ali bomo uredili vzdrževanje objekta, bomo dorekli kaj spada v 
vzdrževanje, da nam ne propade, kot je prejšnji. Pa še to ali sodi kompostnik na igrišče? 
 
ODGOVOR: 
Odstranjeni jaški za skok v višino niso bili predmet zadevne investiciji, ker jih projektant že v osnovi ni 
zajel v popis del. Navedeno lahko tudi sami preverite v popisu del, in sicer  pod objavo javnega 
razpisa, ki se trenutno nahaja v arhivu (razpis, javni natečaji) na spletni strani Občine pod nazivom 
Javno naročilo – naročilo male vrednosti: Obnova atletske steze na športno rekreacijskem centru Loka 
Črnomelj. Odstranitev in zalitje jaškov z betonom je zanašalo 84,00 EUR brez DDV-ja. 
V Elaboratu – št.15GK117, ki je zajemal tudi popis del, je bila zajeta postavka »Izmera in izris linij v 
skladu s pravili mednarodne atletske zveze IAAF s poročilom o meritvah«, tako, da občina v tem delu 
ni spreminjala določil izvedenega javnega naročila. Kakorkoli že, tekaške discipline na stezah so 
ustrezno označene in izmerjene na milimeter natančno.  
Stadion seveda ni ustrezno opremljen za izvedbo državnih tekmovanj vrhunskega športa, mišljena so 
državna tekmovanja v smislu atletike za učence in učenke osnovnih šol, kjer je, ob nabavi oz. izposoji 
manjkajoče atletske opreme, možna izvedba posameznih atletskih disciplin. S tem je vsaj dopuščeno 
upanje, da se to zgodi enkrat v prihodnosti.    
Po izjavi vzdrževalca stadiona naj bi bil kompostnik že odstranjen. 
Vzdrževanje igrišča z atletsko stezo  bomo uredili  takoj po sprejemu Odloka o proračunu za  leto 
2017 in poskušali vzpostaviti enake pogoje tako vzdrževanja kot obratovalnih stroškov z ostalimi 
klubi, ki delujejo na območju  občine Črnomelj. 
 
Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU.  
 



2. Priča smo toliko lažem, zavajanjem, obrekovanjem…., ki se pojavljajo v večini medijev, kjer se ni 
potrebno podpisati z imenom in priimkom. Sem absolutno za komentarje, a take izza katerih stoji 
oseba. Kot občinski svetniki smo res da pri tleh kar se tiče oblasti, a smo vpeti vanjo. S svojim topim 
gledanjem na to problematiko dajemo občanom (državljanom) sporočilo -  lažite, obrekujte, 
podtikajte….  A je to res naše sporočilo, a si to res želimo? Če ne ukrepamo smo krivi za takšno 
situacijo v družbi.  Dajem pobudo, da OS pošlje na ustrezne institucije (pa tudi če je potrebno v 
Parlament) zahtevo po zakonski ureditvi tega – naj komentarji bodo, a naj za njimi stoji oseba z 
imenom in priimkom.  
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je na pristojne institucije podala pobudo po zakonski ureditvi zgoraj navedene 
zadeve. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, direktorica OU.  
 
Jože Veselič: 
1. Varovalne plošče izpod igral med blokoma na Kajuhovi ulici in Cankarjevi ulici v Črnomlju je 
odstranilo JP Komunala na zahtevo KS Črnomelj, saj te naj ne bi bile več v funkciji in so predstavljale 
nevarnost zdrsa. Kdo je pristojen, da oceni, da varovalne plošče več niso v funkciji – je to KS ali katera 
druga strokovna služba? Ali bodo igrala sedaj brez varovalnih plošč? 
Tončka Jankovič: 
1. Navezala se je na razpravo Jožeta Veseliča: Kdo je upravljavec in lastnik igral na Kajuhovi in 
Cankarjevi ulici v Črnomlju? Že v lanskem letu je na seji OS razpravljala o otroških igriščih, ki so v javni 
uporabi (ob reki Kolpi), zato verjame, da tudi za igrišča v mestu veljajo enaka pravila. Nekdo mora 
skrbeti za ta igrišča. 
 
ODGOVOR: 
Odgovor predsednika KS Črnomelj, ki smo ga prejeli po e-pošti dne 6.1.2017 podajamo v 
nadaljevanju: 
»Lastnik javne površine parc. št. 954/2 k.o. 1535-Črnomelj, kjer se nahaja navedeno otroško igrišče 
med Kajuhovo in Cankarjevo ulico v Črnomlju, je Občina Črnomelj. Igrišče je v upravljanju JP 
Komunala Črnomelj, kot večino javnih površin v mestu Črnomelj.  
Po nam znanih podatkih JP Komunala Črnomelj upravlja z igrišči v smislu vzdrževanja (košnja, čiščenje 
smeti, dobava peska,…) in ne v investicijskem smislu (nakup igral, menjava opreme, podlag, …). 
Varovalne plošče, ki so bile vgrajene v letu 2011 so se uničile in dotrajale, saj niso bile več pravilno 
nameščene. KS Črnomelj je prosila JP Komunalo Črnomelj, da plošče odstrani, saj so predstavljale 
nevarnost. Po pričevanjih staršev so se otroci tudi spotikali ob plošče (postavitev plošč prikazana na 
fotografijah v gradivu 17. seje OS).  
Vsa igrala in podloge na vseh javnih otroških igriščih v KS Črnomelj so certificirana in je bilo izdano 
soglasje o uporabi. Igrišča redno pregleduje podjetje Darma d.o.o., ki je strokovna organizacija za 
presojo ustreznosti. Na vprašanje ali bo igrišče sedaj brez varovalnih plošč težko odgovorim, to je 
stvar investiranja lastnika v nakup nove podlage. Lahko le trdim, da ne bo izjema, saj vsa otroška 
igrišča na javnih površinah v KS Črnomelj nimajo tovrstne podlage. V KS Črnomelj tu ne vidimo težav, 
saj je v skladu z zakonodajo dovoljena uporaba peska oz. gramoza«.  
 
2. Ni dobil odgovora kaj storiti, če so betonski stebrički med blokoma na Cankarjevi ulici 2 in 
Cankarjevi ulici 2a postavljeni na črno? Je pa dobil odgovor OU, da je iz kataloga urbane opreme, ki je 
izdelan za mesto Črnomelj razvidno kakšni naj bodo sodobni protiparkirni elementi. Sprašuje na 
čigave stroške bodo postavljeni?  
 
ODGOVOR: 
Omenjeno zemljišče je del prometne površine, ki jo za parkiranje uporabljajo stanovalci okoliških 
stanovanjskih blokov v Cankarjevi ulici. Trenutno še poteka postopek urejanja pripadajočega 



zemljišča k stanovanjskim blokom kot ga določa Odlok o zazidalnem načrtu Čardak. Ko bo postopek 
zaključen in bo funkcionalno zemljišče dodeljeno etažnim lastnikom, omenjeno zemljišče je skupno 
funkcionalno zemljišče, bodo o vseh obstoječih in nadaljnjih ureditvah odločali etažni lastniki. 
 
Odgovor pripravili: Željka Karin Biličič in Marija Prašin Kolbezen, OU. 
 
Zdenka Vrtin: 
1. Kulturni dom Črnomelj je že več kot petdeset let popolnoma enak in ne nudi več pogojev 
sodobnega kulturnega doma. V proračunu 2017 in 2018 ni predvidenih sredstev za investiranje v 
omenjeni dom, zato jo zanima ali se vodijo kakšne aktivnosti, da bi čimprej prišli do obnovljenega ali 
mogoče do novega kulturnega doma, ki ga Črnomelj z okolico zelo potrebuje. 
 
ODGOVOR: 
Stavba Kulturnega doma Črnomelj je v lasti Republike Slovenije in upravljanju Ministrstva za kulturo. 
Županja in direktorica ZIK si že ves čas prizadevata, da bi država kot lastnik pristopila tudi k potrebni 
prenovi in  z ZIK-om sklenila ustrezno pogodbo o uporabi. V zadnjih dveh letih so bila izvedena 
določena nujna vzdrževalna dela glede vlaga in prezračevanja male dvorane, pogodba o uporabi 
stavbe z ZIK-om pa doslej, kljub usklajevanjem, še ni bila usklajena in sklenjena. Glede na zadnji poziv 
ZIK-a, da je potrebno nujno pristopiti k načrtu prenove ogrevanja stavbe, se je ministrstvo konec 
decembra lani odzvalo in ZIK pozvalo, da jim predloži Program izvajanja kulturnih dejavnosti, kar je 
bilo s strani ZIK tudi že poslano. Glede na navedeni dopis se tako pričakuje, da bomo skupaj z ZIK-om 
s strani ministrstva prejeli v pregled in podpis pogodbo o uporabi stavbe. Po podpisu pogodbe, pa bo, 
kot je razvidno iz prej navedenega dopisa  »ministrstvo pristopilo k aktivnostim za zagotovitev 
načrtovanih sredstev za investicije in investicijsko vzdrževanje skladno z načrti obnove in 
investicijskega vzdrževanja v skladu z razpoložljivimi sredstvi iz proračuna.« 
 
Odgovor pripravila: Slavica Novak Janžekovič, OU. 
 
2. Predvidena je obnova šole v Preloki, zato jo zanima v kakšnem stanju je ta objekt. 
 
ODGOVOR: 
Objekt (parc. št. *2 , k.o. Preloka)  je kulturni  spomenik lokalnega pomena, vpisan v register 
nepremične kulturne dediščine pod ime enote: Preloka – Šola. (Odlok o razglasitvi objekta šole na 
Preloki za kulturni spomenik lokalnega pomena - Ur.l. RS št. 8/10 in odlok o spremembi in dopolnitve 
Odloka Ur.l. RS št. 30/10).  
Od leta 1979, ko v šoli ni več pouka, je šolska stavba prazna in propada. V zadnjih letih so člani Civilne 
iniciative za ohranitev objekta vložili veliko delovnih ur in lastnih sredstev za vzdrževanje okolice šole 
in najnujnejša dela popravila strehe. Zaradi nevarnosti dokončnega propada objekta je nujno 
potrebno pristopiti k sanaciji le tega.  
V primeru, da bo Občina pridobila sredstva za sofinanciranje na objavljenem javnem razpisu 
Ministrstva za kulturo smo pripravljeni pristopiti k sanaciji objekta – 1 faza  in s tem preprečiti 
nadaljnje propadanje objekta.  
 
Odgovor pripravila: Mojca Črnič, OU. 
 
Maja Kocjan: 
1. V Mercatorju Črnomelj je bila organizirana prireditev ob Dedku mrazu, na katero naj bi bili 
povabljeni otroci iz socialno šibkih družin, vendar na prireditvi teh otrok ni bilo, bili so otroci, ki po 
njenem mnenju, ne izhajajo iz socialno šibkih družin. Glede na pojasnilo Mercatorja so otroke 
povabili na prireditev na podlagi seznama, ki so ga pripravile strokovne službe občine.  
 
 
 



ODGOVOR: 
Kot je bilo že obrazloženo na sami seji, strokovne službe Občine Črnomelj niso dale nobenega 
seznama, ker tudi z njim ne razpolagajo. 
 
Odgovor pripravila: županja Mojca Čemas Stjepanovič. 
 
2. V romskem naselju Lokve je Občina Črnomelj pred leti kupila zemljišče za kar velik denar. Sedaj na 
tej parceli stojijo zabojniki oz. je na njej odlagališče. Po nam znanih informacijah naj bi bilo to 
zemljišče namenjeno za postavitev večnamenskega prostora. Predlaga, da se navedeno zemljišče 
razparcelira in odproda.  
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je leta 2005 odkupila zemljišče parc. št. 750 k.o. Črnomelj, ki je bilo leta 2010 
razparcelirano za namen nadaljnje odprodaje novo nastalih nepremičnin. Prebivalcem RN Lokve, ki so 
izrazili interes za nakup zemljišč na območju romskega naselja smo v preteklih letih velikokrat 
ponudili slednja v odkup, vendar se za nakup niso odločili. V lanskem letu smo tako uspeli odprodati 
zemljišče romski družini, ki ima na nepremičnini že  postavljen zabojnik, za ostala zemljišča pa imamo 
tudi nekaj vlog za odkup, vendar z interesenti, zaradi različnih razlogov, še nismo uspeli skleniti 
pogodb, so pa dogovarjanja glede nakupa slednjih v teku. 
 
Odgovor pripravila: Katarina Plut, OU. 
 
Mira Radojčič: 
1. Zakaj Komunala Črnomelj po dveh mesecih ne izprazni zabojnika s svečami na pokopališču Bojanci? 
 
ODGOVOR: 
Odgovor JP Komunala, d.o.o., ki smo ga prejeli po e-pošti dne 5.1.2017, podajamo v nadaljevanju:  
»Naročilo za odvoz kontejnerja smo prejeli 16.12.2016, odvoz pa izvedli 21.12.2016. Omeniti velja, da 
odvoz sveč in drugih odpadkov iz pokopališč opravljamo izključno po naročilu KS. Isto velja tudi za 
naselje Bojanci. Odvoza brez naročila KS  ne smemo izvajati«. 
 
Lidija Malešič: 
1. Križišče v Ulici Pod lipo je bilo opremljeno z novo sodobno prometno signalizacijo, vendar ne za 
dolgo časa, saj so vandali sistem poškodovali, ukradli, ipd. Kje je policija, inšpekcija in druge službe, 
da bi vandalizmu v Črnomlju naredile konec? 
 
ODGOVOR: 
Pojasnilo Policijske postaje Črnomelj je razvidno iz PRILOGE št. 1. 
 
Leopold Perko: 
1. Državna cesta skozi Vranoviče je obnovljena, kako je z nadaljevanjem obnove ceste proti Gradacu? 
 
ODGOVOR: 
V letu 2016 je Direkcije RS za infrastrukturo zagotovila obnovo 2 km pododseka od konca naselja 
Gradac do konca naselja Vranoviči na državni cesti R1-218 Metlika- Črnomelj. Manjši del te obnove se 
nahaja na območju Občine Metlika, je pa v tej občini izvedena še preplastitev okoli 300 m pododseka 
za naseljem Primostek v smeri proti Gradacu. Glede na proračunsko postavko DRSI »PREP Metlika – 
Črnomelj« v skupni višini 3 MIO EUR pričakujemo, da se bo obnova nadaljevala v naslednjih letih, v 
letu 2017 najverjetneje od konca naselja Primostek do vključno naselja Grm. 
V letu 2017 in naprej je kot poseben projekt predvidena tudi ureditev ceste (in pločnika) skozi Gradac 
v ocenjeni vrednosti 2.8 MIO EUR. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 



 
2. Zakaj ni javne razsvetljave na »starem« delu obvoznice v naselju Čardak? 
 
ODGOVOR: 
Za prometno ureditev »stare« obvoznice na Čardaku, ki poteka med Kajuhova ul. in Ul. 21. oktobra je 
naročena projektna dokumentacija. Po projektni nalogi je zajeta tudi ureditev javne razsvetljave, ki 
bo osvetljevala cesto, kolesarski stezi, pločnika in avtobusni postajališči. Izvedba je predvidena v 
predlogu proračuna za leto 2017. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
3. Ni bilo še podanega odgovora na pobudo Franca Ivanušiča z ene izmed prejšnjih sej OS: »Od 
spomenika na Kvasici v smeri proti Vinici je cesta po novem označena s polno črto, na ravnini je 
prekinjena, nato pa zopet polna, kar onemogoča prehitevanje vozil, ki se peljejo v smeri proti Vinici, 
zato bi bilo potrebno s prekinjeno črto nadaljevati vsaj še 50 metrov«.  
 
ODGOVOR: 
Odgovor Direkcije RS za infrastrukturo kljub naši urgenci z 18. 7. 2016 in 25. 8. še nismo prejeli. Po 
ogledu na terenu 30. 8. 2016 s pristojnim prometnikom DRSI je bilo obljubljeno, da bo rednemu 
vzdrževalcu naročena dodatna prekinjena sredinska črta, ki bo že bližje spomeniku dovoljevala 
prehitevanje vozil v smeri proti Vinici. Vztrajali bomo, da se to uredi najkasneje ob spomladanski 
obnovi talne signalizacije na državnih cestah. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Ivanka Štukelj: 
1. Veliko je razbitih cestnih ogledal, ali stroške obnove oz. zamenjave le-teh vedno krije občina? 
 
ODGOVOR: 
V primerih, ko gre za občinske ceste in je povzročitelj znan (npr. prometne nesreče) se zamenjava 
prometne signalizacije poravna (npr. zavarovanje vozila), ko pa povzročitelj poškodbe ni znan, krije 
stroške zamenjave prometne signalizacije Občina Črnomelj. 
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU.  
 
2. V kakšni fazi je sprememba namembnosti prostora stare policijske postaje? 
 
ODGOVOR: 
Objekt stare policijske postaje je trenutno v fazi pregleda obstoječe dokumentacije za potrebe 
preselitve Zavoda za izobraževanje in kulturo Črnomelj (dejavnost izobraževanja) na to lokacijo. 
 
Odgovor pripravila: Vladka Kostelec Peteh, OU. 
 
Franc Ivanušič:  
Razprava na 17. seji OS pri točki: »Predlog za izdajo Odloka o spremembah odloka o proračunu 
občine Črnomelj za leto 2017«:  Za obnovo šole v Preloki je bilo predvideno 1,9 mio EUR, sedaj je 
postavka 900.000 EUR, zato ga zanima razlog za upad proračunskih sredstev. Naj bo na to vprašanje 
podan bolj obširni odgovor na naslednji seji pri točki »Odgovori na vprašanja in pobude članov OS«.  
 
ODGOVOR: 
V proračunu- NRP za preteklo obdobje je bila podana le groba ocena stroškov, ki ni temeljila na 
projektantskih predračunih. Trenutna projektantska ocena stroškov same obnove objekta in dela 
opreme (brez vsebin in drugega dela oprema) znaša 1.300.000,00 € z DDV. 



Ker gre za investicijsko, dokumentacijsko in vsebinsko zahteven projekt je smiselno, da se ga izvaja v 
fazah. V primeru ugodnega izida prijave na javni razpis Ministrstva za kulturo v letu 2017 (Javni razpis 
za izbor kulturnih projektov na področju nepremične kulturne dediščine, ki jih bo v letih 2017–2018 
sofinancirala Republika Slovenija načrtujemo v letih 2017 do 2018 izvedbo 1. faze  obnove objekta. S 
projektom bo ohranjena, obnovljena in zaščitena kulturna dediščina, predračunska vrednost 1. faze 
prenove znaša   458.218,00 € z DDV.  Civilna iniciativa za obnovo šole na Preloki vodi tudi akcijo 
zbiranja donatorskih sredstev in v kolikor bo Občina na javnem razpisu uspešna in šla v izvajanje 1. 
faze ter bo Civilna iniciativa z zbranimi sredstvi tudi finančno podprla izvedbo investicije bo Občina ta 
sredstva po dogovoru  s Civilno iniciativo vključila tudi v finančni načrt občine in  NRP.  
V kolikor se v nadaljnjih letih pokaže možnost prijave še na druge javne razpise načrtujemo prijavo 
tudi na te in sicer za izvedbo nadaljnjih faz. Glede na to bomo proračun občine in Načrt razvojnih 
programov letno usklajevali in s tem skušali zagotavljati sredstva po posameznih letih.  
 
Odgovor pripravila: Mojca Črnič, OU. 
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Številka:  092-2/2017/2 (3J693-9) 

Datum:  9. 1. 2017 

 

Zadeva:  Vprašanje članice OS - odgovor 

Zveza: vaše elektronsko sporočilo z dne 5. 1. 2017 

 

 

V zvezi z vašim elektronskim sporočilom navedenim pod zvezo vas obveščamo, da policijska 

postaja Črnomelj o kakršnem koli poškodovanju oziroma vandalizmu v ulici Pod Lipo ni bila 

obveščena.  

 

Pri preverjanju dejanskega stanja na Komunali Črnomelj, upravljavcu občinskih cest, je bilo 

ugotovljeno, da je bil v ulici Pod Lipo res v mesecu decembru 2016 odstranjen prometni znak 

»Zoženje ceste na desni strani«, ki so ga delavci Komunale Črnomelj nadomestili z novim. 

Nova sodobna prometna signalizacija, ki jo omenjate v svojem elektronskem sporočilu pa je bila 

na drogovih premaknjena oziroma obrnjena iz svoje prvotne smeri. Omenjeno stanje so delavcu 

Komunale Črnomelj popravili in vzpostavili v prvotno stanje. Pri tem pa do poškodovanja 

oziroma odtujitve sploh ni prišlo.  

 

Na PP Črnomelj se zavedamo problema vandalizma na območju mesta Črnomelj, ki je v 

zadnjem času v precejšnem upadu. Omenjeni problematiki smo v zadnjih letih posvetili večjo 

pozornost. V nočnem času je tako na ulicah Črnomlja več policistov, ki s svojo prisotnostjo 

preventivno delujejo na morebitne vandale in zoper kršitelje ustrezno ukrepajo. 

 

 

 

Pripravil: 

Borut Ravnikar Boris Korasa 

Policist I komandir 

 višji policijski inšpektor II 

 

 

Vročiti: 

- Občina Črnomelj, Trg svobode 3, 8340 Črnomelj, po e-pošti na 

obcina.crnomelj@siol.net 

  

Občina Črnomelj 

Trg svobode 3, 

8340 Črnomelj 

obcina.crnomelj@siol.net 

 


